

Directie Ruimte

vergadering van

08 november 2016

Aanwezig

Voorzitter:

D. Otte

Ondervoorzitter:

B. Diependaele

Secretaris:

N. Van Duyse

Gedeputeerden:

A. Vercamer, G.
Versnick, P. Hertog, E.
Cockuyt

Effectieve leden:

A. Boels, D. Buysse, I.
De Bal, M. De Brouwer,
T. De Jonge, A. Demuyt,
F. Dhondt, R. Gillis, L.
Grillaert, S. Herman, F.
Liebaut, M. Maenhout,
L. Maes, L. Peleman, S.
Van Gucht, P. Van
Keymolen, A. Vervliet, A.
Willems, G. De Troyer -
provincieraadsvoorzitter.

Plaatsvervangers:

B. Blommaert, M. Van
De Populiere en H.
Heyerick.

**Provincieraadsleden –
niet leden:**

T. Moens.

Ambtenaren – technici:

A. Vliebergh, V.
Schockaert, E. Poelman,
F. De Mulder, M.
Verbeeck, M.
Vercauteren, M.
Cromheecke,
ambtenaar-verslaggever

Verontschuldigd:

Gedeputeerde J. Dauwe,
V. Baeyens, K. Taylor.

Eerste Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk R00\Directietaken\Beleid\PR\1e comm/2016-11-08

betreft **Eerste Commissie – Grondgebonden materies**

De voorzitter opent om 18.00 uur de vergadering.

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 25 oktober 2016
Gedeputeerde Versnick wijst op een fout in het verslag. Er is een budget voorzien van 13,5 miljoen euro voor het participatieproject van de Gentse Haven, en geen 33,5 miljoen euro.
Raadslid Gillis wijst er op dat een aantal punten die ze aanhaalde niet in het verslag opgenomen zijn, maar dat ze daarover reeds contact heeft met de administratie. Directeur De Mulder bevestigt dit en drukt er op dat de antwoorden op haar vragen in voorbereiding zijn.
Het verslag wordt goedgekeurd, mits wijzigingen.
2. Mobiliteit – fietssnelwegen
Vernieuwing van het brugdek over de provinciale waterloop Langelede
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van open offerteaanvraag
Mevrouw Gillis las in het bestek dat de fietsbrug uitgevoerd zal worden in beton, hout, metaal of een combinatie daarvan. Er staat in het bestek dat het hout azobe moet zijn. Ze wijst op haar tussenkomst van oktober om FSC-gelabeld hout te gebruiken.
Gedeputeerde Hertog zal het nakijken en als het over hetzelfde gaat, zal dat worden aangepast.
Er wordt beslist om eerst punt 9 te behandelen.
9. Toelichting: Gestroomlijnd Landschap
Maja Verbeeck licht het punt toe aan de hand van de presentatie (zie bijlage 1).
Raadslid Gillis vraagt of er na de terreinaanplantingen nog verder wordt gewerkt.
Ja, er zijn opvolgvergaderingen en opvolgacties. Per actie is er een trekker. Er zijn verschillende investeringen die langer lopen. Er wordt gewerkt binnen de bestaande ruimtelijke bestemming, maar bijvoorbeeld rond de overstromingsgebieden van de Maarkbeek is er wel een planningsproces opgestart.

./...

3. Milieueducatie – personeelsproject – verlenging
NME- netwerk – Kaaihoeve
Vaststelling van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van de looptijd

Geen vragen of opmerkingen.

4. Natuur – personeelsproject – verlenging
Projectmedewerker natuur
Vaststelling van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van de looptijd

Raadslid De Bal vraagt cijfermateriaal om aan te tonen of dit project effectief succesvol is.

De heer De Mulder verduidelijkt dat er enerzijds de opmaak van de bermbeheerplannen is. Daar is men vandaag al volop mee bezig. Deze plannen zijn ook in te zien. Er is ook een tweede project, 42 000 EUR, waarbij wij als onafhankelijke en deskundige instantie de monitoring doen in de plaats van de Vlaamse overheid. Dit is een belangrijk project dat kadert binnen het Kanaalzoneproject. Het hangt ook samen met een project in voorbereiding, rond de Moervaart. Het gaat over een senior- en junior-onderzoeker die daar wetenschappelijk onderzoek rond doen. Dat verloopt via het PCM, ons kenniscentrum, en Vlaanderen heeft dat erkend.

5. Milieu en natuurontwikkeling
Project Landschapspark Drongengoed
 - Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst en de jaarlijkse cofinanciering
 - Machtiging van de Deputatie tot het ondertekenen van de overeenkomst
 - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende vertegenwoordiger in de Stuurgroep

Geen vragen of opmerkingen.

6. PEVA Economische Raad voor Oost-Vlaanderen vzw
Toekenning van de projectsubsidie 2016 in functie van ondernemerschapseducatie

Mevrouw De Bal begrijpt dat de doelgroep jongeren is, maar het lijkt haar vooral toegespitst op het middelbaar. Klopt dat?

Gedeputeerde Vercamer licht toe dat het in het kader is van de oprichting van micro-ondernemingen. Dat gebeurt in middelbare scholen, waarbij de scholieren leren een product te ontwikkelen, te verkopen en ook de boekhouding leren verstaan. Astrid Vliebergh vult aan dat dit niet de enige doelgroep is. Er zijn bijvoorbeeld ook smaakklassen, voor lager onderwijs. In de brief in bijlage zie je ook nog andere initiatieven.

7. Toerisme
Vzw Gent & Oost-Vlaanderen Convention Bureau
Vorbereiding van de Algemene Vergadering van 28 november 2016:
 - Instemming met het voorstel tot ontbinding
 - Instemming met het voorstel tot bestemming van het netto-actief
 - Instemming met het voorstel tot aanstelling van 3 vereffenaars

./...

- Vaststelling van het mandaat van de stemgerechtigde vertegenwoordiger = goedkeuring van de voorstellen

Geen vragen of opmerkingen

8. Economie – vernieuwd streekbeleid

Aanduiding voor 3 jaar van 3 effectieve en 3 plaatsvervangende leden in het Dagelijks Bestuur en in de Algemene Vergadering van de overlegstructuur voor de regio Waas & Dender

Raadslid Van Gucht merkt op dat bijlage 1 een uitzondering vraagt. Wat is de bedoeling daarvan?

Gedeputeerde Versnick verduidelijkt dat er een vermindering is van 5 +5 naar 3 + 3. Er wordt voor gezorgd dat de provincie vertegenwoordigd is. We bepalen zelf wie we afvaardigen.

Zij bepalen toch hoeveel? Ja, er is een daling van 5 naar 3.

10. Toelichting: Informatiepunt Europa Direct: voorstelling werking en acties

Astrid Vliebergh en Vanessa Schockaert lichten het punt toe aan de hand van de presentatie (zie bijlage 2).

Raadslid Willems vraagt of alle Oost-Vlaamse scholen hiervan op de hoogte zijn.

Alle scholen zijn rechtstreeks in kennis gesteld. Er is een mailing geweest, waarbij het aanbod werd voorgesteld.

Raadslid De Jonge vraagt meer info over het label 'Europese gemeente'.

Het concept is aan vernieuwing toe, dus volgend jaar zal het anders verlopen. Vorige jaren werd het label gegeven op basis van verschillende criteria. Als een gemeente bijvoorbeeld allerlei activiteiten m.b.t. Europa organiseert, deelneemt aan Europese projecten, Europese zuster gemeenten heeft, is er meer kans op dat label.

De gedeputeerde vult aan dat van zodra er een nieuw concept is, dit bekend gemaakt zal worden. Het is de bedoeling om de deelname wat boeiender te maken.

11. Varia

Geen vragen of opmerkingen.

BESLOTEN ZITTING

De voorzitter sluit de vergadering om 19.06 uur.

Gent, 8 november 2016

De secretaris

De voorzitter

Nicole Van Duyse

Dirk Otte

./...

Ambtenaar-verslaggever

Mark Cromheecke